



Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte måndag 14/8

kl. 18.00 på IP

Fotbollssektion

Närvarande: Jessica Smedjegård, Gabriella Svanberg, Lars-Ove Ohlsson, Adam Helén, Jenny Andersén, Dan Almcrantz, Jens Eriksson

Föreslagen dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**
4. **Ekonomi**
 - a) *Ekonomisk rapport*
Likviditeten är god, GNÖFF-cupen gav en del intäkter. 12500kr i intäkter gällande matchlotter.
 - b) *Sponsringsläget*
Några sponsorer har fått påminnelse.
 - c) *Budget*
Inget att rapportera
5. **Information**
 - a) *HS*
Inget att rapportera
 - b) *HÖFF*
Ser positivt ut, men lumpen ställer till det under hösten. P07/08 träffade ledarna för HÖFF som inledning till att kunna vara med alltmer.
 - c) *Plangruppen*
Planen är jättefin. Frödins varit på plats för att kika på pumphuset. Rörteam ska dra nya ledningar, och vecka 38 märker de ut var dragningen ska dras.
Påminna om att följa de nya planreglerna under kommande söndagsmöte.
6. **Fotbollsverksamheten**
 - a) *Årsplaneringen*
Fotbollensdag
Ungdomsavslutningen
Värdegrundsarbete, Fair-play hälsning, mm.
 - b) *Roslagscupen*
Inget att rapportera

- c) *Fotbollensdag*
Skapa en aktivitet för fotbollensdag så att så många som möjligt kommer.
Volleynätet hittar man inte, vilket är det enda som saknas materialmässigt.
Ledare och vuxna bemannar stationerna under dagen, men tveksamt på kvällen. Då är ju ledarna med.
Jessica har kontaktat Annonsnytt gällande fotbollensdag.
Personer till cafeterian och grillning behövs. LO, Katarina tar grillen, Dan, Jessica, Adam, Nicolas Jens (fram till 12).
- d) *Ungdomsavslutning*
Behöver se över hur många plaketter, mm som ska beställas.
Beslutas om egen avslutning alternativt lagen gör upp.
IP stängs för säsongen veckan 39, från 25 september utifall föräldramatch ska spelas.
- e) *Valberedningen*
Behöver påminnas under söndagsmötet att det är dags för.
- f) *Lag*
Sektionen har inte hört något oroväckande kring något av lagen.
- g) *Ledare*
Ledarutbildningsinsatser systematiseras genom att hålla koll ledare och vilka som är i behov av utbildning och kan påminnas.

7. Anläggningar

- a) *IP/Fotbollsplan åtgärd*
Gödsel har kommit för spridning.
7mot7 och 9mot9 kommer att ha gula linjer för att hjälpa domarna.
- b) *Lägergården*
30/9-1/10 bokat för ÖSS.
- c) *Cafeterian*
Klart med beställningar inför fotbollensdag. Toastarna börjar så smått ta slut.

8. Övriga frågor

- a) *Fönster på lägergården*
Ev kommer fönsterna att fixas nu under tidiga hösten, med lite fackmannamässig hjälp. Jens håller i detta.

9. Nästa möte

Förslag tisdag 12 september kl18.30